



Referat fra Racerepræsentantmøde den 14. maj 2011

Til stede:

Georg Carlsen, Freddie Klindrup, Lisbeth Holm Gundersen, Nete Helt-Hansen, Katja Jerichau, Jette Jørgensen, Ann Adrian, Connie Kisselhegn, Jytte Nysom, Liselotte B. Munkebo, Sarah Brandes, Carl Jensen, Inger Vibeke Bødtger,

Referent: Lisbeth Holm Gundersen

Dagsorden	Referat
1. Velkomst	<p>Velkomst ved Freddie Klindrup</p> <p>Der var en snak omkring henvendelser til racerepræsentanterne om hvordan man håndterede det forskelligt i forhold til hvilken "kasket" man havde på, opdrætter kontra racerepræsentant.</p> <p>Freddie orienterede om, at racerepræsentanterne kan anmode om deltagelse i bestyrelsesmøder med punkt til drøftelse.</p> <p>Der mangler referater på hjemmesiden, dette samler Georg op på, så det er opdateret.</p> <p>Kritikker udleveres pt til Susanne Langhoff, som efter indtastning udleverer til racerepræsentanterne, dette affødte en længere snak omkring mulighederne for elektroniske kritikker og bestyrelsen vil undersøge muligheden for indkøb af en ordentlig skanner således at kritikkerne skannes ind og sendes til racerepræsentanterne i stedet for.</p>
2. Gennemgang af retningslinjer for racerepræsentanter samt ønsker for samme.	<p>Retningslinjerne blev gennemgået af Freddie, hvilket affødte snak og kommentarer undervejs, der blev til sidst samlet op på de ændringer, som der blev opnået enighed om. Ændringerne medtages som forslag til næste generalforsamling.</p>
- Formål	Ingen ændringer
- Rettigheder	Stk. 2 ændres til: Racerepræsentanter har ret til optegnelse over racens ejere, som er medlem af SPK. Medlemslister fremsendes elektronisk efter anmodning.
- Opgaver	Ingen ændringer
- Pligter	Stk. 1 ændres til: Racerepræsentanter skal holde bestyrelsen orienteret om aktiviteter indenfor racen.
- Økonomi	Stk. 1 ændres til: Arrangementer afholdt af de enkelte racer, kan i særlige tilfælde anmode om økonomisk støtte af klubben. Der er mulighed for at SPK, efter ansøgning, kan udbetale et udlæg.



<p>- Økonomi fortsat</p>	<p>Stk. 2 ændres til: Racerepræsentanter kan opkræve gebyr hos deltagerne til finansiering af aktiviteter.</p> <p>Regnskab indsendes til SPK's kasser inden den 10. januar efterfølgende år.</p> <p>Der SKAL fremsendes en status for årets økonomiske transaktioner samt eventuel saldo for racens beholdning.</p> <p>Der må max foreligge en beholdning på kr. 1.000 i racen, alle beløb over dette skal indsættes på SPK's konto inden årsskiftet indeværende år med angivelse af racens navn og "beholdning".</p> <p>Beløbet vil "stå" som en beholdning for den specifikke race og udbetales efter forespørgsel.</p> <p>Stk. 3: Udgår</p>
<p>3. Racehjemmesider</p> <p>- Hjælp til hjemmeside</p> <p>- Hvad er raceHJEMMESIDEN</p> <p>- Persondata/registerlov</p>	<p>Forslag om at der laves et link under race-profilerne til racehjemmesiderne, det er ikke alle, der kan gennemskue "poterne".</p> <p>Der var flere, der forespurgte om muligheden for at få noget hjælp til at komme i gang med hjemmesiderne. Ring/skriv til Georg, hvis der er problemer med at logge ind osv.</p> <p>Racehjemmesiden hører SPK til og der må derfor ikke:</p> <ul style="list-style-type: none">- reklameres på hjemmesiden- forekomme annoncer, for hvilke, der opkræves betaling i SPK- Hvalpeanvisning (der må ligge et link til SPK's hvalpeliste)- Kenneler- Kommercielle links. <p>Den skal i sin grundholdning overholde og indeholde SPK's grundprincipper.</p> <p>Bestyrelsen undersøger hvilke oplysninger, man må udlægge på internettet.</p>
<p>4. Eventuelt</p> <p>- Udstillinger</p> <p>- Dommere</p>	<p>Freddie orienterede om at SPK's udstilling den 30. juni 2012 på Fyn, nu er kommet i konflikt med DKK, idet de har lavet en international udstilling på Bornholm. De forskellige muligheder blev drøftet og der var overvejende enighed om at forsøge at flytte SPK's udstilling og det er så lagt i bestyrelsens hænder.</p> <p>Dommerønsker må meget gerne sendes til Freddie.</p>



<ul style="list-style-type: none">- Juleudstilling - Nybegyndere på udstilling	<p>Der blev talt om 3-4 ringe, 3-4 dommere – fælles spisning i hallen i SPK regi, således at alle bedømmelserne bliver afsluttet, der blev drøftet om spisning før stor ring eller efter stor ring. Det blev så lagt over til bestyrelsen, at foretage det endelige valg.</p> <p>Der blev foreslået ringtræning for nybegyndere på udstillingerne, det blev rigtigt godt modtaget, Nete og Ann meldte sig under fanerne til at undervise, så hvis der er andre, så meld tilbage til bestyrelsen. Men det er en rigtig god idé og sættes i gang allerede til Bredsten udstillingen. Georg sender mail ud til alle, som har tilmeldt sig Bredsten udstillingen.</p> <p style="text-align: center;">TAK FOR DENNE GANG!!</p>
---	--